
 

Schriftelijke vragen aan het college 
(Art. 37 – Reglement van Orde) 

 
 

Registratienummer: 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

Datum: 8 mei 2020 
 

Aan de voorzitter van de raad. 
 

Steller van de vragen: Marjolein Gielis (Leefbaar 3B) 
 

Onderwerp:  vergroten terrassen horeca Lansingerland 
 

Toelichting: 
Veel bedrijven zijn de afgelopen tijd ongenadig hard getroffen. De terrassen mogen 
waarschijnlijk binnenkort weer open. We hopen dat hiermee in ieder geval voor de horeca 
een beetje verlichting ontstaat. Met een grotere terrasruimte is het gemakkelijker om 
afstand van elkaar te houden en kan een horeca ondernemer wellicht net iets meer 
omzet genereren. Dit biedt een oplossing voor een bedrijfsmatig probleem, maar ook 
voor een maatschappelijk probleem, want er is grote behoefte in onze kernen om elkaar 
weer op veilige wijze te kunnen ontmoeten.  
Gezien de ligging van de horeca ondernemingen in Lansingerland is het niet te 
verwachten dat er door grotere terrassen verkeersproblemen ontstaan.  
Leefbaar 3B staat voor een veilige gemeente met een dorps karakter, waar de 
dorpsbinding groot is en moet blijven. Het terrassenbeleid is een beslissing van de lokale 
overheid. En met het oog op de uitspraken van ons college in het achterhoofd “Juist in 
deze tijd is het belangrijk om elkaar te steunen” en “Het is een zware tijd en we moeten 
het samen blijven doen”, willen wij graag de volgende vragen aan het college stellen (met 
in achtneming van een ieders bevoegdheid): 
 

- In welke mate is het mogelijk om gezien de duur van de 1,5 meter afspraken het 
aantal m2 terrasoppervlak uit te breiden? 

- Is het college bereid om bij een aanvraag voor uitbreiding van een terras soepel 
en bijzonder snel met de aanvraag om te gaan?  

- Is het college bereid om bij een aanvraag voor uitbreiding van een terras geen 
extra leges of huur te verlangen? 

- Is het college bereid om bij een aanvraag voor uitbreiding van een terras ook 
soepel om te gaan met de mogelijkheden voor terrasverwarming? 

- Ziet het college, ten aanzien van het maximaliseren van de spreiding, 
mogelijkheden om op vooraf aan te wijzen openbare plekken pop-up terrassen 
toe te staan? 

- Kunnen we deze lijn ook breder trekken dan alleen de horeca (bijvoorbeeld ook 
voor terrassen bij sport- of andere verenigingen)? 
 

Gezien de urgentie van deze vragen, het feit dat er dinsdag een college overleg is 
gepland, hopen wij dat u op de bovengenoemde vragen al wat kunt zeggen in de 
aanstaande vergadering van de commissie Algemeen Bestuur op 13 mei 2020.  
 

Ondertekening en naam, 

Marjolein Gielis, Leefbaar 3B 
 


